
Protok6l Nr 3/ 2014
III sesja Rady Miejskiej w Czlopie

z dnia 30 grudnia 2014 roku.

Rozpoczgcie obrad godz. 1000.
Obecni na sesji radni Rady Miejskiej oruz zaproszeni go6cie wg zalqczonych do
protokolu lista obecno6ci ( zal. Nr 1 i 2)

Porzadek posiedzenia :

l.Sprawy organizacyjne :
a) otwarcie sesji,
b) stwierdzenie quonrm,
c) przyjgcie porzqdku obrad,
d) przyjgcie protokolu z I i II sesji Rady Miejskiej.
2.Informacja Przewodniczqcego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
migdzysesyjnym.
3.Sprawozdanie z dzialahoitci Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa w okresie
migdzysesyjnym.
4.Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjgcie uchwal w sprawach:
5.1. zmian do budzetu Miasta i Gminy Czlopana20l4 r.
S.2.zmiany Uchwaly Nr XXXII Rady Miej skiej w Czlopie z dnia 30 grudnia 20 I 3r.
w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Czlopa
nalata2014-2018,
5.3. ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dlazalcl.adu Gospodarki Komunalnej
w Czlopie na 2015 rok.
S.4.uchwalenia budzetu Miasta i Gminy Czlopana rok 2015,
-przedstawienie Uchwaly Nr CVII.465.Z. 2014 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej
Izby obrachunkowej w Szczecinie z dnia 8 grudnia 2014 roku w sprawie wydania
opinii, o przedlo2onym projekcie uchwaly budzetowej Miasta i Gminy Czlopana
2015 r.
S.S.uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Czlopa na lata
20t5-20'1.8,
-przedstawienie Uchwaly Nr CVIL466.Z.20|4 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej
I|by Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 8 grudnia 2014 roku w sprawie opinii

o projekcie uchwaty Miasta i Gminy Czlopanalata 2015-2018'
S.k.ustalenia oplaty za $cieki dowiezione do oczyszczalni Sciek6w z terenu Gminy
Czlopa.
5.T.uchwalenia programu wsp6lpracy samorz4du Gminy czlopa z organtzacjami
pozarz}dowymi orazpodmiotami, o kt6rychmowawart.3 ust.2 i 3 ustawyz dnia

24 k*i.tniu 2003r. o dzialalnoSci poz5,'tku publicznego i wolontariacie na rok 2015.

5.g. wskazania wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w czlopie do dokonywania

czynnosci zwiqzanych z podr624 sluzbow4 Pruewodnicz}cego Rady Miejskiej.

s.l. wltypowania przedstawiciela Gminy czlopa do Rady Naukowej Drawieriskiego

Parku Narodowego.



S.l0.ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatk6w zamieszczonych
w budzecie Miasta i Gminy Czlopa narok2074, kt6re nie wygasly z uplpvem roku
budZetowego.
5.ll.ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa.
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioskj i informacje.
8. Zakohczenie obrad sesii.

Ad.l a, b, c, d. otwarcie sesji.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki otworzyl obrady III sesji
tej kadencji Rady Miejskiej, serdecznie przywital radnych, burmistrza oruzrudc7
prawnego. Na podstawie listy obecnoSci Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan
Zbigniew Tymecki stwierdzil quorum.
Na stan og6lny 15 radnych - obecnychjest 14 radnych. Nieobecna radni to: Beata
Ksi4Zkiewicz.
Wobec stwierdzonego quorum Rada Miejska moze podejmowa6 prawomocne
decyzje.
Porz4dek obrad III sesji Rady Miejskiej zostal przedstawiony w materiatach na
sesjg i odc4'tany przez Pana Zbigniewa Tymeckiego - Przewodnicz4cego Rady
Miejskiej, kt6ry zwr6cil sig do obecnych o wniesienie uwag do przedstawionego
porz4dku obrad.
-Pan Radny Lech Zask6rski zabieraj4c glos zwraca sig z wnioskiem o zdjgcie
z porz4dku obrad punktu 5.4 - uchwalenia budZetu Miasta i Gminy Czlopa na rok

2015, oraz punktu 5.5 - uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta

i Gminy Czlopa na lata 2015-2018. Jako przyczyng skladanego wniosku podni6sl

brak wiedzy w zakresie element6w skladowych uchwal, co zdaniem radnego
uniemozliwia mu Swiadome glosowanie. Prosi radnych o przeglosowanie jego

wniosku.
- Pan Zbyszek Slusarski odnosz4c sig do wypowiedzi przedm6wcy stwierdzil, Ze

nie podal on zadnego merytorycznego argumentu uzasadniaj4cego zdlgcie

przedmiotowych uchwal z porz4dku obrad. Radny zartwazyL 2e uchwaly byly

przedmiotem analizy podczas posiedzenia wszystkich komisji w Domu Kultury.

Zdaniem radnego wniosek zostanie przeglosowany, jednak zaapelowal do

uczestnik6w obrad o rozwagQ, aby nie slwarza' po raz pierws zy od lat sytuacji,
w kt6rej gmina wejdzie w Nowy Rok bez uchwalonego budzetu.
- Pan Radny Cezary Pluta zabieraj4c glos, stwierdzil, 2epodczas wsp6lnych obrad

poproszono o szczeg6lowq analizg koszt6w utrzymania nowo wybudowanego

budynku, a przygotowany dokument, zdaniem radnego nie wlpelnia skladanych

dyspozycji.
- Pani Skarbnik Zofia Wach wyjasni\a, 2e informacla dotycz4ca koszt6w zostala

przygotowana przez Pani4 Marig Sroczyrisk4, kt6rej podczas obrad nie ma- Jednak

tti. tri. stoi na przeszk odzie, aby wyjaSnila wszelkie w4tpliwo5ci w tym zakresie w

najbliZszym czasie.
- Pan Burmistrz Zdzislaw Kmie6 stwierdzil, 2e odbiera wywolane problemy jako

kryrykg przygotowanego budzetu. zatwu2yl, 2e byl on przedmiotem opiniowania



przez Regionalnq lzbg Obrachunkowq, kt6ra pozyfywnie go zweryfikowala, zatem
nie rozumie kwestionowania tego dokumentu. Jego zdaniem wywolywane
zastrze2enia, nie s4 efektem merytorycznej analizy, a kontynuacj4 emocji
powyborczych, kl6re nalezaloby vylqczyl. Zauwtriryl, 2e tak jak stwierdzil Pan
radny Zbyszek Slusarski radni przeglosuj4 wszystko. Stwierdzil, 2e zajadlo!;6
mohna fizymat do korica, ale czas wybor6w juZ sig skoriczyl r nalezy pracowa6 dla
dobra mieszkaric6w.
- Pan Zbigniew Tymecki - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie
stwierdzil, ze ku2dy z radnych jeSli nie rozumie tre6ci uchwal bgd4cych
przedmiotem obrad moZe zlozy6 wniosek o zmiang porz4dku obrad. ZauwaZyl, 2e
podczas obrad wszystkich komisji podnoszono zastrzehenia dotycz4ce treSci
zapis6w uchwaly budZetowej, a co za tym idzie wniosek radnego Lecha
Zask6rskiego jest uzasadniony.
- Pani Zofia Wach - Skarbnik Miasta i Gminy Czlopa stwierdzila, Ze wobec
powyzszego, jesli budzet nie zostanie przyjety to oczekuje, ze otrzyma na
styczniow4 sesjg propozycje przesunig6, ze wskazaniem konkretnych zapis6w, kt6re
za zgodq Burmistrza pozwol4 jej przygotowa6 autopoprawkg. Do tej pory takich
pisemnych wniosk6w nie zlohono. Nie bylo konkretnych dyspozycji przesunigd'
- Pan Zbigniew Tymecki zauwaLyl, 2e sugestie do zmian treSci uchwaly
budzetowej skladane byly ustnie w formie pfiari., ajego zdaniem nie zostaly one
uwzglgdnione w nowej wersj i przygotowanej pod obrady. Poniewaz Radni maj4
sugestie zmran naleiry odsun46 w czasie proces podejmowania decyzji w tej sprawie
do czasu ponownych uzgodnieri komisji rady.
- Pani Skarbnik Zofia Wach ponownie zauwuZyla, Ze nie dostala konkretnych
propozycji przesunig6 Srodk6w finansowych, zatem nie mogla przygotowai tego
dokumentu itaczej jak w tresci przezfadnych otrzymanej. Stwierdzila r6wnie2,2e
bylo do$6 czasu, aby te prace wykona6 do czasu posiedzenia Rady.
- Pan Burmistrz Zdzislaw Kmie6 zabieraj4c glos stwierdzil, 2e po raz pierwszy
spotyka sig z sytuacj4, gdzie nowa rada kwestionuje budzet przygotowary przez
star4 radg, kt6ry uzyskal pozt"tyv,rnq reakcjg RIO. Burmistrz zwr6cll uwagg' ze
mohna zrozumie6 trudno5ci w przyswaj aniu tego dokumentu ptzez osoby po nz
pierwszy zasiadajqcew radzie, ale nie wieloletnich radnych. Zwracalqc sig do Pana
Leszka Zask6rskiego zadatr pytanie, czego wlasciwie radny w tym budZecie nie
rozumie?
- Pan Radny Lech Zask6rski stwierdzil, 2e ma do czynienia z nowym
dokumentem, st?d tyle w4tpliwoSci. Stwierdzil r6wnie2, 2e nie ma zastzeZei do
jego konstrukcji, ale do tresci. zatwu|yL 2e zadawal py4ania dotycz4ce zasadnosci
niekt6rych zapis6w uchwaly, to jest $9, $10 i $14, ale nie uzyskal jasnej

i wyczerpuj4cej odpowiedzi. Niewyjasnione wqtpliwosci poglgbia jeszcze nowa

wersja dokumentu, wprowadzajqc nowe elementy, np. 88 tysigcy Srodk6w
niewygasaj4cych na budowg ple|ily nad Jeziorem Trzebin. Radny podni6sl, 2e
powinien wiedzied na co te pieni4dze zostarrq wydatkowane. Wskazal, 2e
w wieloletniej prognozie finansowej nie ma wzmianek dotycz4cych inwestycji drogi

do Jeleni. Zdaniem radnego ta droga wymaga gruntownego remontu, kt6rego nie

miala od 50 lat. Ilwuaa, 2e naleail,oby zabezpieczyd kwotg okolo 200 tysigcy na

remont drogi do Jeleni, kt6r4 definitlu'nie ftzeba wytemontowad, poniewu stan

techniczny jej jest katastrofalny, kt6rq mieszkaricy je^d^q i niszczl samochody.



Nale2aloby naprawi6 chodnik na ulicy Kolejowej skoro nad Jeziorem Trzebin ma
byC plala. Kontynuacji wymaga chodnik w Mielgcinie. Stwierdzil, 2e zaglosuje za
dokumentem ujmuj 4cym te zagadnienia.
- Pani Skarbnik Zofia Wach zwr6cila sig do Pana Lecha Zask6rskiego z prolbq,
aby swoje oczekiwania przeni6sl na jgzyk wniosk6w, wskazujqc jednoczeSnie

zkt6rych wydatk6w nale?y zrezygnowai, aby wprowadzi6 sugerowane inwestycje.
W6wczas bgd4 moZliwe autopoprawki.
- Radny Lech Zask6rski zwr6cil sig z pytaniem do Pani Zofii Wach' na czym ma
polegad przebudowa oczyszczalni Mielgcin, Wolowe Lasy, Przelewice, Drzonowo
na kt6r4 zaplanowano w budzecie wieloletnim 803 tysiqce.
- Pani Skarbnik Zofia Wach zauwulyla, 2e to radni postanowili tg pozycjq
zostawi6. Ptaz jeszcze podkreSlila, 2e moLna wprowadzi6 nowe pozycje
inwestycyjne jedynie rezygnuj4c z zaplanowanych. Oczekuje od radnych, Ze
wskalq, z czego naleiy zrezygnowai.
- Pan Lech Zask6rski wni6sl o rezygnacjg z budowy budynku wielorodzinnego.
Srodki mozna znalel(, w pozycji: przebudowa i budowa ulic i chodnik6w ulice
Polna, Rybacka, Strzelecka, Witosa. Na ulicy Witosa, zdaniem radnego prawie

wszystko jest juZ wykonane.
- W odpowiedzi na co Pani Skarbnik zauwa?yla, 2e w 2075 roku zaplanowano na

tg pozyclg jedynie 100 tysigcy zlotych, a radny Zask6rski zasugerowal wydatek
rzgd:u- 200 tysigcy zlotych na drogg do Jeleni. PodkreSlila raz jeszcze, ze musi

otrzyma(, konkretne wskazania, aby moZliwe bylo sformulowanie autopoprawek do
budzetu. Je3li chodzi o $ 10 to podkre6lila, 2e jest to rodzaj zabezpieczenia na
wypadek r62nych s1'tuacji, w kt6rych Burmistrz bgdzie m6g1 zaciqgn4( kredyt'

Dot?d takich sltuacji nie bylo. Stwierdzila r6wnie2, 2e nie moZe ponosid

odpowiedzialnoici za Io, ze prace nad budzetem s4 w takim czasie z uwagi na

terminarz wybor6w. Radni maj4 czIery lata, aby rcalizowad swoje obietnice

wyborcze.
- Pan Radny Miroslaw Nowak zwracaj4c sig do Pana I-ncha Zask6rskiego
stwierdzil, 2e jego zdaniem bylo do56 czasu, aby z bud2etem sig zapozna' i wyja6ni6

wszelkie wqtpliwoSci. Osobiscie niekt6re wyjasnial z Pani4 Skarbnik. ZatrwaLyl

r6wnie2, Ze wszelkie zmiany bud/etu sq mozliwe w trakcie roku, zatem nie rozumie

do korica prezentowanych w)ryrod6w.
- Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odnosz4c sig do

wypowiedzi poprzednik6w podkreslil, 2e na wszystko jest czas. Trzebapamigtal,2e
chodnik na ulicy Kolejowej le?y w pasie dr6g wojew6dzkich, z kt6rymi gmina

prowadzi rozmowy na temat poprawy stanu technicznego drogi i chodnika'

thoOniL w Mielgcinie wymaga gruntownej naprawy, a dopiero potem bgdzie moZna

mySle6 ojego kontynuacji. Odnosz4c sig do podnoszonego problemu naprawy drogi

do leteni zatwuiryL,2e odlat prowadzone s4 remonty bie24ce tej drogi i zdaniem

Burmistrza to jest wystarczai4ce dzialanie. Pan Burmistrz zaznaczyl, Ze

wsp6lpracuj emy z sarnorz4dem wojew6dzkim i powiatowym'

Natomiast je6li chodzi o ulice Poln4 i Ryback4 w Czlopie to bardzo prosi

o wniesienie autopoprawki do budZetu tak aeby mieszkaicy wiedzieli, 2e nie maj4

szansy na remont tych dr6g jak r6wniez budowy chodnika, kt6re to inwestycje byly

zaplanowane. Prosi aby nie robi6 rewolucji w ci4gu miesi4ca bo to sig nie uda. Na te

realizacjgtychzadai s4 4 lata.



Jednoczeinie stwierdzil, ze jeSli chodzi o drogg dojazdow4 do Jeleni to gmina
zarnierza napisa6 projekt analogiczny do projektu w ramach kt6rego byla
wyremontowana droga - dojazd do p6l uprawnych w Wolowych Lasach. Burmistrz
zwr6cil r6wniez uwagg, 2e wykonanie odcinka drogi od Jeleni do Miradzi to jest
wydatek rzgdu 700 tysigcy zlotych i nale?y o tym pamigta6. Tam jest 3 wla6cicieli
tj. Drawieriski Park Narodowy, Lasy Pafstwowe i Gmina. PodkreSlil, 2e rczmowy
odno6nie remontu tej drogi toczyly sig od 1998 roku i nikt nie chcial wyda6 takich
pienigdzy na drogi w lesie. Gmina remontuje t9 drogE na bieZ4co.
- Radny Wojciech Lisowski zauwu2yl, 2e nale?y wykonyva6 inwestycje
polegaj4ce na budowie dr6g i chodnik6w w Czlopie, jednak zanim rozpocznie sig
tak4 inwestycj g, naleiry mie6 pewno6i, 2e stan techniczny medi6w znajduj4cych sig
w ziemi jest wlaSciwy. Stwierdzil, ze jak najbudziej jest za tym aby wykonai
remont ulicy Polnej i Rybackiej w Czlopie, ale najpierw trzeba wykona6 media
w ziemi, 2eby p62niej nie trzeba bylo rozbierac i poprawia6.
- Pan Burmistrz Zdzislaw Kmied pozlty'wnie odni6sl sig do wypowiedzi Radnego
Wojciecha Lisowskiego. Zauwatyl, 2e nasze inwestycje tak wla6nie sig realizuje.
Tak bylo na ulicy Akacjowej, ulicy Ko6ciuszki i tak bgdzie r6wniez w innych
przypadkach.
- Pan Przewodniczqcy Zbigniew Tymecki nawi1ztlqc do wlpowiedzi Radnego
Lisowskiego stwierdzil, 2e uwaga j ego jest calkowicie zasadna. Poinformowal, 2e
dzisiaj zapozna radnych w informacji migdzysesyjnej z pismem Pani Ewy Furman
Dyrektor ZGK na ten temat. Migdzy innymi o tym, 2e osiedle dom6w polo2onych
przy ulicy Polnej i Rybackiej w Czlopie ma niskie ciSnienie wody w sieci i planuj 4c
utwardzwrie dr6g i wykonanie chodnik6w przy tych ulicach nale?y w pierwszym
etapie prac przewidziet wymiang starej sieci wodoci4gowej otazkanalizacyjnej.
Nastgpnie Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie
zarrfrn$ dyskusjg i poddal pod glosowanie wniosek Pana Wiceprzewodnicz4cego
I-,echa Zask6rskiego o zdjgcie z porz4dku obrad ppkt. 5.4. uchwalenia budZetu
Miasta i Gminy Czlopa na rok 2015.
W glosowaniu udzial wziglo - 1'4 radnych.
Za zdjgciem z porz4dku obrad 9 radnych

4 radnychPrzeciw
Wstrzymal sig - l radny.
Projekt uchwaly zostal zdjgty z porzqdku obrad wigkszo5ci4 glos6w.

Nastgpnie Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w czlopie

poddal pod glosowanie wniosek Pana wiceprzewodnicz4cego Lecha Zask6rskiego

i zdjgcie z porzqdku obrad ppkt. 5.5. uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej

Miasta i Gminy Czlopa nalata2075-2018,
W glosowaniu udzial w ziglo
Za zdjgciem z porz4dku obrad
Przeciw

14 radnych.
10 radnych
4 radnych

Wstrzymalosig - OradnYch.
Projekt uchwaly zostal zdigty zporzqdktt obrad wigkszo6ci4 glos6w'

Naitgpnie Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie caly porz4dek obrad po

wprowadzeniu zmian.
W glosowaniu udzial.wziglo - L4 radnych.
ZaptzyjEciemporz4dku obrad - 10 radnych



Przeciw - 4 radnych
Wstrzymalosig - 0radnych
Porz4dek obrad III sesji Rady Miejskiej zosta\ przyjgty przez radnych wigkszo3ci4
stros6w.

d) przyjgcie protokolu I i II sesji Rady Miejskiej.

Protok6l I sesji byl wylozony do wgl4du w biurze Rady w okresie
migdzysesyjnym.
W zwi4zktt z powy2szym Przewodnicz4cy Rady zwr6cll sig do radnych Rady
Miejskiej z zapytaniem czy s4 uwagi do protokolu z I sesji Rady Miejskiej
w Czlopie.
Wobec braku uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie
przyjgcie protokolu z I sesji Rady Miejskiej z dnia I grudnia 2014 roku.
W glosowaniu udz\al wziglo
Zaprzyjgciem
Przeciw
Wstrzymalo sig

W glosowaniu :udzial w ziglo
Zaprzyjgciem
Przeciw

- 14 radnych.
- 1.4 radnych
- 0 radnych
- 0 radnych.

- 14 radnych.
- 14 radnych
- 0 radnych

W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgta protok6l jednogloSnie.

Nastgpnie Przewodnicz4cy zwr6cil sig do radnych Rady Miejskiej

z zapy4aniem czy s4 uwagi do protokofu z II sesji Rady Miejskiej w Czlopie.

Wobec braku uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie
przyjgcle protokotu z II sesji Rady Miejskiej z dnia 9 grudnia 2014 roku.

Wstrzymalo sig 0 radnYch
W wyniku glosowania Rada Miejska ptzyjglaptotok6l jednogloSnie bez uwag'

Ad.2. Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialanlach podejmowanych

w okresie migdzysesyjnym zostala przedstawiona przez Pana Zbigniewa

Tymeckiego.
Do powy2szej informacj i nie wniesiono uwag'
przedstawiona informacja stanowi zalqcznikNr 3 do niniejszego protokolu.

Ad.3.Sprawozdanie z dzialalnosci Burmistrza Miasta i Gminy czlopa w okresie

migdzysesyjnym zostalo przedstawione ptzez Pana Zdz\sl.awa Kmie6 Burmistrza

Miasta i Gminy Cz\opa.
Radni nie wnieSli uwag.
Sprawozdanie stanowi zalqcznik Nr 4 do niniejszego protokotu'

Ad.4.Interpela ge i zapytania radnych.
- nie zgloszono.
Ad. 5. Podjgcie uchwal w sPrawach:
5.1. Pan ibigniew Tymecki Przewodni.czlcy Rady Miejskiej przedstawil projekt

uchwaly w sprawie zmian w budZecie Miasta i Gminy Czlopa na 2074 tok'
poinformowal, ze projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali

w materialach nu r.Eg i w zwiqzku z powyaszym zwraca sig z py'taniem czy radn\

maj4 uwagi do w/w projektu uchwaly.



Wobec braku uwag do przedloZonego projektu uchwaty Pan Zbigniew Tymecki
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzialwziglo 14 radnych.
Zapodlgciem
Przeciw
Wstrzymalo sig -

14 radnych
0 radny
0 radnych.

Uchwala Nr llll 10 I 2014 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi zalqcn:nk
Nr 5 do niniejszego protokolu.
5.2. Kolejny projekt uchwaty przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz1cego Rady Miejskiej dotyczy zmiany Uchwaly Nr XXXII Rady
Miejskiej w Czlopie z dnia 30 grudnia 2013r. w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej Miasta i Gminy Czlopa na lata 2014-201.8'
Poinformowal, 2e projekt uchwaly radni otrzymali w materialach na sesjg
i w zwi4zku z powyhszym zwraca sig z pytaniem czy rudni maj4 uwagi do w/w
projektu uchwaty.
Pan Radny Cezary Pluta zwraca sig z proSb4 do Pani Skarbnik o om6wienie
wydatk6w maj4tkowych, gl6wnie chodzi mu o odpowiedZ na co wydatkowano
kwotg 117181 ,87 zlotych.
Pani Zofia Wach Skarbnik Miasta i Gminy Czlopa poinformowala, 2e powyasza

kwota zostala wprowadzona do budZetu w trakcie roku jako zwrot z inwestycji
budowy kanalizacji i rozdysponowana migdzy innymi na zadnie wpisane
w wydatkach niewygasaj4cych tj. pomostu rekreacyjnego w obszarze jeziora

Trzebin wraz z zagospodarowaniem nabrzeZa.
- pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cil sig z pytaniem

do Pani Skarbnik co ozf,iaczakwota 50.000,00 zlotych w gospodarce mieszkaniowej'
Pani Skarbnik odpowiadaj4c na pytanie stwierdzila, 2e s4 to Srodki na wykoriczenie
poddasza w budynku wielorodzinnym'
ian Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odnosz4c sig do
powyzszych wypowiedzi poinformowal , 2e rzeczywiscie s4 to srodki przeznaczole
na zagospodarowanie poddasza budynku przy lolicy Btzozowej. Najemcy, kt6rzy

bgd4 chcieli tam zamieszkat ( 2 rodziny wyrazlly zgodq ) musz4 wylozy6 kwotq

okolo 20.000,00 zlotych wlasnych Srodk6w. Gmina zabezpieczy instalacjg

elektryczn4, wodno-kanalizacyjn4 armaturg i wykona Scianki dzialowe. Pozostale
prace najemcy musz4 wykona6 we wlasnym zakresie.'- 

Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej stwierdzrl, 2e

wigkszoS6 prac wykona gmina.
pan Zdziilaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy wyjagnil, 2e jest to budynek

komunalny i na zagospodarowanie poddasza zostal wykonany projekt i gmina ma

obowiTek te prace wykona6. Jestesmy w tej dobrej sytuacji, 2e mieszkaricy chc4

wlasne pieni4dze wloiryl na wykoriczenie mieszkari.
- lan lligniew Tymecki zwr6cil sig z py4aniem w jaki spos6b gmina rozliczy ten

prywatny *klud frtrutrrowy. Dla Pana Przewodnicz4cego taki spos6b tozliczenra jest

co najmniej niejasny.
-Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy czlopa wyjasnil, 2e nahJady

prywatne bgdqrozliczane w czynszu.
b."ewoAni."4cy Rady Miejskiej zwr6cil sig do Burmistrza o przedstawienie

w przyszloScipelnej informacji na ten temat.



-Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej kontynuujqc dalej
swojq wypowiedi zwraca sig z py'taniem na co zostala przeznaczona kwota
20.000,00 w ramach bezpieczeristwa publicznego i ochrony przeciwpozarowej.
-Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasfa i Gminy Czlopa wyja6nil, ze sA to
Srodki przeznaczone dla Komendy Powiatowej Policji na budowg nowej siedziby,
zaznaczyl,2eku2da gmina miala sw6j udzial w budowie.
Kontynuuj4c dalej swoj4 wypowiedZ poinformowal , 2e zwigkszono wydatki na
o6wiatg i wychowanie o kwotg 22.910,00 21. Srodki te zostaly przeznaczone dla
sze6ciolatk6w na wyposazenie Swietlic oraz zakup pomocy dydaktycznych.
Pan Zbigniew Tymecki zwraca sig z pytaniem o wyja6nienie zmniejszenia na
kulturg ftzycznq kwoty 73623,00 zlotych.
Pani Skarbnik odpowiadajEc stwierdzila, 2e w chwili obecnej nie pamigta, musi
zayze( w dokumenty.
-Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej prosi o przygotowanie
wyja6nienia na nastgpn4 sesjg.
Wobec braku dalszych uwag do przedlozonego proj ektu uchwaly Pan Zbigniew
Tymecki Pnewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.

W slosowaniu :udzialwzielo 14 radnych.
Za podjgciem
Przeciw
Wstrzymalo sig -

14 radnych
0 radny
0 radnych.

Uchwala Nr llll tt I 2014 zostalapodjgta jednoglosnie i stanowi zal4cznik Nr 6 do
niniej szego protokolu.
5.3. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego

Przewodniczqcego Rady Miejskiej dotyczy ustalenia stawki dotacji przedmiotowej

dla Zildadu Gospodarki Komunalnej
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz

w Czlopie na 20t5 rok.
z uzasadnieniem radni otrzYmali

w materialach na sesjg i w zw\ryku z powy2szym z;]'traca sig z pytaniem czy radni

maj4 uwagi do w/w proj ektu uchwaly.
Pan Radny cezary Pluta stawiapytanie dotyczEce zal4cznikaNr 1, a mianowicie

sk4d wzigla sig planowana wysokoS6 sprzed*zy dotowanej - 65 800 nf , czy to

wynika ze sprzedaiy wody w roku bieZ4cym, poniewa'Z planowana sptzeda2

dotowana w roku obecnym byla okolo 2 tys' m3 niZsza.
pani Zofia wach skarbnik Miasta i Gminy czlopa wyjasnila, ze wynika to

z kalkulacii ZGKZB w Czlopie.
Radny Zbyszek Slusarski zabierajqc glos zwr6cil uwagg na zapis $ 2, kt6ty

stanowi, 2e dotacja przedmiotowa przekazywana bgdzie miesig cznie w terminie do

15-go kazdego miesi4ca i stawia pltanie jak to sig ma do tego, 2e dzisiaj Rada nie

uchwali Budzetu na 2015r.
Pani zofia wach skarbnik Miasta i Gminy czlopa stwierdzila, 2e ttt iu2 bgdzie

problem.-Wobec 
braku uwag do przedlozonego projektu uchwaly Pan Zbigniew Tymecki

Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie'

W glosowaniu udziatrwziglo 14 radnych.
Zapodjgciem 14 radnych
Przeciw - 0 radny
Wstrzymalosig - 0radnYch.



Uchwala Nr llu 12 I 2014 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi zal4cznik Nr 7 do
niniej szego protokolu.
5.4. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy ustalenia oplaty za Scieki dowiezione do
oczyszczalni Sciek6w z terenu Gminy Czlopa.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materiatrach na sesjg i w zwi4zku z powyLszym zwraca sig z py'taniem czy rcdni
majq uwagi do w/w projektu uchwaly.
Wobec braku uwag do przedloZonego projektu uchwaly Pan Zbigniew Tymecki
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W slosowaniu udzialwzielo 14 radnvch.
Zapodjgciem
Przeciw
Wstrzymalo sig -

14 radnych
0 radny
0 radnych.

Uchwala Nr IIll 13 I 2014 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi zal4cznik
Nr 8 do niniejszego protokolu.
W tym miejscu zaprcponowal 5 minut przerwJ) ptzed nastgpnym porzqdkiem
obrad.
Po przerwie Przewodnicz4cy udzielil glosu Pani Skarbnik Miasta i Gminy Czlopa ,
kt6ra odpowiedzid.a radnym na pytanie dotyczqce zmniejszenia wydatk6w na
kulturg frzyczn4o kwotg 73 623,00 zlotych ( dotyczy: zmiany Uchwaly Nr XXXII
Rady Miejskiej w Czlopie z dnia 30 grudnia 2013t. w sprawie uchwalenia
wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Czlopa na lata 2014-2018-
zal4cznik Nr 3) w spos6b nastgpuj4cy:
-kwota 3623,00 zlotych zostal.a przeniesiona zarz4dzeniem z dnia 10.07 .2014 roku
na energig elektryczn4 - zmniejszajqc planowane wydatki na zadanie ,,Przebudowa
boiska wielofunkcyjnego w Czlopie".
-kwota 20.000,00 zlotych zostala przeniesiona uchwal4 Rady Miejskiej z dnia
29.08.2014 roku dla Komendy Powiatowej Policji w w alczu na wsp6lfinansowanie
zadania inwestycyjnego ,,Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej
zwi7zanej z budow4 Komendy Powiatowej Policji w Walczu" - zmniejszaj4c
planowane wydatki nazadanie ,,Przebudowa boiska wielofunkcyjnego w Czlopie".
-kwota 50.000,00 zlofych zostala przeniesiona uchwal4 Rady Miejskiej z dnia

04.11.2014 roku na adaptacjg mieszkari na poddaszu w budynku wielorodzinnym
w czlopie - zmniejszaj}c planowane wydatki na zadanie ,,Przebudowa boiska
wielofunkcyjnego w Czlopie".
pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej w czlopie podzigkowal

Pani Skarbnik za wyjasnienie iprzeszedl do nastgpnego punktu porz4dku obrad.

5.5. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony ptzez Pana Zbigniewa Tymeckiego
przewodnicz4iego Rady Miejskiej dotyczy uchwalenia programu wspolpracy

samorz4du dminy Czlopa zorganizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami,

o kt6rych mowa w art. 3 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o dzialalnosci
pozytku publicznego i wolontariacie na rok 2015.
iroinformowal, ze projekt uchwaly radni otrzymali w materialach na sesig i w

zwiqzku z poryZszym zwraca sig z py'taniem czy tadni maj4 uwagi do w/w projektu

uchwaty.



Wobec braku uwag do ptzedlohonego projektu uchwaly Pan Zbigniew Tymecki
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W slosowaniu udzial wzielo l4'radnvch.
Za podjgciem 14 radnych
Przeciw - 0 radny
Wstrzymalosig - 0radnych.
Uchwala Nr IIII l4l 2014 zostalapodjgta jednogloSnie i stanowi zalqcznik Nr 9 do
niniej szego protokolu.
5.6. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy wskazania Wiceprzewodniczqcego
Rady Miejskiej w Czlopie do dokonywania czynno!;ci rwtqzanych z podr624
sluzbow4 Przewodntcz1cego Rady Miej skiej.
Poinformowal, ze projekt uchwaly radni otrzymali w materialach na sesjg
i w zwi1zku z powy2szym zwraca sig z pytaniem czy rudnt maj4 uwagi do w/w
projektu uchwaty.
Wobec braku uwag do przedlo2onego projektu uchwaly Pan Zbigniew Tymecki
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W slosowaniu tdzialwzielo 14 radnvch.
Zapodjgciem
Przeciw
Wstrzymal sig -

13 radnych
0 radny
1 radny

Uchwala Nr IIll 151 2014 zostatrapodjgta wigkszo6ci4 glos6w i stanowi zal4cztik
Nr 10 do niniejszego protokoh.r.
5.7. Kolejny projekt uchwaty przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz}cego Rady Miejskiej dotyczy wytypowania przedstawiciela Gminy
Czlopa do Rady Naukowej Drawieriskiego Parku Narodowego.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly radni otrzymali w materialach na sesjg, alebez
propozycji nazwiska przedstawiciela, w zwiqzku z powy2szym proponuje osobg
Pana Zdzislawa Kmie6 - Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa.
Radny Zbyszek Slusarski zabieraiqc glos zaproponowal r6wnie2 osobq Pana
Burmistrza.
wobec braku innych propozycji Pan Zbigniew Tymecki Przev,rodnicz4cy Rady

Miejskiej w Czlopie prosi o wpisanie do przedlozonego projektu uchwaly osobg
PanaZdzislawaKmiei i poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzialwziglo 14 radnych.
Za podjgciem L4 radnych
Przeciw - 0 radny
Wstrzymal sig - 0radnY
uchwala Nr llll 161 2014 zostalapodjgta jednoglosnie i stanowi zal4cntik Nr 11 do

niniej szego protokotu.
5.8. kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
przewodi\cz4cego Rady Miejskiej dotyczy ustalenia wykazu niezrealizowanych
kwot wydatk6w zamieszczonych w bud2ecie Miasta i Gminy czlopanarok2014,
kt6re nie wygasly z uplywem roku bud2etowego.
Poinformowal, Ze piojekt uchwaty wraz z uzasadnieniem radni ottzymali

w materialach nu r.rig i w zwiqzku z powy4szym zwraca sig z pytaniem czy radni

maj4 uwagi b4dL py'tania do w/w projektu uchwaly.



Pan Radny Lech Zask6rski zabieraj4c glos zwr6cil sig z pltaniem odno6nie
wydatku zaplanowanego w budZecie Miasta i Gminy Czlopa w wysoko6ci 88154,04
zlotych dotycz4cego budowy pomostu rekreacyjnego w obszarze Jeziora Trzebin
wraz z zagospodarowaniem nabrzeia czy jest to juZ maksymalna kwota, kt6ra ma
by6 wydana na budowg tego pomostu?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa, odpowiadaj4c na
pov"yLsze pytanie wyja6nil, ze jeSli chodzi o I etap tej inwestycji to tak.
Pan Radny Lech Zaskr6rski nastgpnie zwra.ca sig z pytaniem co bgdzie wykonane
w nastgpnych etapac}:.?
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiada na powyzsze
pytanie informujqc, ze w nastgpnym etapie bEdzie wykonane miejsce do
biwakowania oraz domki (wiata). Co najwazniejsze musi by6 dokonana wymiana
gruntu.
- Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cll sig z pytaniem
jak bgdzie moZliwe uniknigcie naglego skoku w lustrze wody, poniewa'Z po
2 metrach jest nagle glgbina okolo 2-3 metr6w. Uwu2a, 2e t4 kwestig nale2;alo
przemySle6 ju2 na etapie wykonl"wania projektu, poniewaz jest to bardzo waine dla
bezpieczeristwa.
Pan Radny Miroslaw Nowak poinformowal, 2e posiada mapg pogl4dow4 tej

inwestycji, kt6rq udostgpnil do wgl4du.
Wobec braku dalszych uwag i pltari do przedlolonego projektu uchwaly Pan
Zbigniew Tymecki Pnewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod
glosowanie.
W glosowaniu udzial,wziglo 14 radnych.
Za podjgciem 14 radnych
Przeciw - 0 radny
Wstrzymalosig - 0radnych.
uchwala Nr IIll 17 I 2014 zostalapodjgta jednogloSnie i stanowi zal.4cznlk Nr L2 do
niniejszego protokolu.
5.9. Kolejny proj ekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej dotyczy ustalenia wynagrodzenia dla

Burmistrza Miasta i Gminy CzloPa.
w nastgpnej kolejnosci odczytal tekst projektu uchwaly, a takie wyjasnil zasady

konstruowania wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy czlopa. Nastgpnie
zwr6cil sig do obecnych radnych na sali o podawanie propozycji wysokosci
poszczeg6lnych element6w wynagrodzenia.
- RuOtrf Zly.zek Slusarski zwracajqc sig do Przewodnicz4cego Rady stwierdzil, 2e

zapewne w sprawie wysokosci wlnagrodzenia Burmistrza poczynione zostaty juL

jakie( ustalenia, zatem oczekuje propozycji ze strony prezydium''- 
Pan Zhigniew Tymecki ponownie zwt6cil sig do radnych o przedstawienie

propozycji wysokoSci poszczeg6lnych element6w wynagrodzenia burmistrza.
- puo p"""t"odnicz4cy Zbyszek Stusarski zu,r6cil sig z pltaniem jak wygl4da

obecne wynagrodzenie Burmistrza, po uzyskaniu tej informacji stwierdzil, 2e maj4c

na wzglgdzii wynagrodzenia Burmistrz6w gmin oSciennych nalezy podnie66 to

wynagrodzenie do kwoty 9 500,00 zl.



- Pan Przewodniczqcy Zbigniew Tymecki zv,r6cil uwagg, 2e naleiry tg kwotg
rozbil na elementy skladowe, po czym zarz4dzrl pigciominutow4 przerw7 w celu
przygotowania propozycji.
- Pan Zbyszek Slusarski zaproponowal wynagrodzenie zasadnicze w kwocie
5 900,00 zl,dodatekfunkcyjny: 1 050,00 zl,dodatek specjalny: I 390,00 zl,dodatek
sta2owy: 1 180,00 zl.N,qczna kwota wynagrodzenia:9 520,00 zlotych.
- Radny Lech M4dry zabierajqc glos stwierdzil, 2e z uwagi, i2 jest to pocz4tek
kadencji, nalezy przylqt z mo2liwo{ciE podniesienia wynagrodzenia w zaleZnoSci
od efekt6w nastgpuj4ce kwoty: 4 300,00, funkcyjny 300,00, dodatek specialny ZOVo.
- Pan Zbigniew Tymecki zwr6cil sig do radnych z pytaniem czy s4 jeszcze jakie!;
propozycje? Wobec braku dalszych wypowiedzi poinformowal , 2e pattz4c na pensje
innych burmistrz6w stwierdzi(, nale2y, ze ksztak$q sig one bardzo t62nie. Pensja
Pani Prezydent Warszawy zostala ustalona przez rudg na 12 800,00 brutto, przy
budzecie 18 miliardowym tego1 miasta. Prezydent miasta Gorzowa na dzieit
dzisiejszy ma 11 200,00 zlotych. Przewodniczqcy raz jeszcze nw6cll sig z pytaniem
o dalsze propozycje?
- Radny Dariusz Pogorzelski zwr6cil sig z pl.taniem jak4 pensjq pobiera Sekretarz?
I jak to sig ma do pensji Burmistrza?
- Pan Przewodnicz4cy Zbigniew Tymecki wtr4cil, ze pensjg Sekretarza ustala

Burmistrz.
- Radny Dariusz Pogorzelski poddal w wqtpliwos6 mozliwosd znalezienia nowego
sehetarza,kt6remu zaproponuje sig placg w wysoko6ci 5 tysigcy zlotych.
- Pan Przewodnicz4cy Zbigniew Tymecki ponownie zwr6ci4 uwagg na autonomig
Burmistrza w zakresie ksztahowania wynagrodzenia podwladnych, a poza tym
postawil pytanie: sk4d wiadomo ,ZePan Burmistrz zmieni Sekretarza?
bo powyzszego odni6sl sig Pan Burmistrz Zdzislaw Kmief stwierdzajqc, 2e

Sekretarz zloiryl wypowiedzenie, jest w tej chwili na urlopie, wr6ci, koriczy
inwentaryzacjg, bo jest przewodnrczqcym komisji inwentaryzacyjnej i odchodzi.
Nab6r na pewno bgdzie, tak samo jak na kierownika urzgdu stanu c1'wilnego'
- pan Priewodniczqcy Zbigniew Tymecki zwr6cll sig z pytaniem do Burmistrza

co sig takiego dzieje,2e tak nagle wszyscy odchodz4?
- Pan Burmistrz ZdzisNaw Kmied stwierdzil, Ze Kierownik USC zachorowal

i powiedzial, ze nie wr6ci, a Sekretarz zlozyl wypowiedzenie i z dniem 1 stycznia
jest na wypowiedzeniu.
- pan ztigniew Tymecki stwierdzil, 2e ma nadziejg, 2e Burmistrz wykorzysta do

korica wypowiedzeniawiedzg Pana Sekretarza?
- Pan Burmistrz zdzislaw Kmie6 stwierdzil, 2e Sekretarz na pewno bgdzie

pracowal do chwili wylonienia nowego sekretarza i przekazania dokument5w. Do

korica na pewno nie bgdzie pracowal'
- Pan Priewodniczqcy Zbigniew Tymecki podni6sl ponownie, 2e jego zdaniem

nale?aloby wykorzysta6 do korica wiedzg i umiejgtnosci Sekretarza, kt6ry jest

oracownikiem do kofca marca.
- Pan Burmistrz Zdzis\aw Kmie6 stwierdzil,2e
sehetarzy, a poza fym nie wiadomo, czy uda

konkursu.

nie moze by6 jednocze3nie dw6ch
sig wyloni6 kandydata w drodze



- Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie podkreSlil,
ze do korica marca Sekretarzowi naleZy sig normalne wynagrodzenie, a gminy nie
stai na wyplacanie podw6jnej pensji dotycz4cej tego samego stanowiska.
- Pan Burmistrz Zdzis|o,w Kmie6 poinformowal, 2e w trakcie bgdzie rozmawiac na
tet temat zPrzewodnicz4cym bo do tej pory nie mieli okazji a powinni.
- Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie powiedzial,
2e czeka na zaproszenie od Pana Burmistrza i bgd4 rozmawia6, nie widzi problemu.
- Radny Miroslaw Nowak poinformowal zebratych,2e w uchwale tr YlU59/2007
rok z dnia 27 kwietnia 2007 roku poprzedniej Pani Burmistrz ustalono
wynagrodzenie zasadnicze: 4 560,00 zl, dodatek firnkcyjny 1 530,00 zl, dodatek
specjalny 35%, plus dodatek zastazpracy. Radny zwr6cil sig do obecnych o wziEcie
pod uwagg tej informacji zwuitywszy na fakt uplywu czasu.
- Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej nwacaj1c sig do Pana
Radnego Miroslawa Nowaka stwierdzil, ze wielu chcialoby mie6 tak ksztaltowane
wynagrodzenie. Wielu pracodawc6w nie sta6 na podnoszenie placy. Naszym
obowipkiem dzisiaj jest ustalenie wynagrodzenia Burmistrza bez odwolywania sig
do przeszloSci
- Pan Radny Zbyszek Slusarski zwr6cil uwagq Przewodniczqcemu, 2e komentuje
kazd4 wypowiedZ radnych, a nie prowadzi sesji, jak Przewodnicz4cy. Stwierdzil, Ze
Pan Miroslaw Nowak mial prawo wyrazi6 tutaj swoj4 opinig.
- Pan Zbigniew Tymecki odpowiadaj4c radnemu Slusarskiemu zwr6cil uwagg' 2e
statut daje mu uprawnienie zabierarria glosu w kazdym momencie, a jego zdaniem
wypowiedzi Przewodnicz4cego maj4 sluzy6 innym radnym w celu podejmowania
jak najbardziej merytorycznych decyzji.
- Radny wojciech Lisowski zwr6ctl uwagg, ze cztery lata temu tez obnizono placa

Burmistrza i nikt wtedy nie oponowal , a po trzech miesi4cach j4 podniesiono.

Zwrlciljednocze5nie uwagg, ze jeSli chodzi o wynagrodzenie Sekretarza, to bgdzie
je ustalal Burmistrz.
- Pan Zbigniew Tymecki, Przewodniczqcy Rady Miejskiej w czlopie zav4dzll
pi gciominutow 4 przerw Q.
- ian zbyszek slusarski zaproponowal kwotg 5 900,00 zlotych wynagrodzenia

zasadniczego.
- pan Zbigniew Tymecki, Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w czlopie zwr6cil sig

do P ana Zbyszka Slusarskiego o uzasadnienie wniosku.
odpowiadaj4c napowyzsze, Pan Radny zbyszek slusarski sfwierdzil, ze wobec

propozycji iaa"y"ti w kierunku obnizenia dotychczasowego wynagrodzenia nalefi

,apropotrt*ae kwotg wyZsz4. Zda..iem radnego minione cztery lata dowiodly, 2e

udalo-sig zrealizowat szereg inwestycji. Pan Burmistrz ztealizowal w 100% sw6j

program wyborczy. wymagalo to od Burmistrza wiele wysilku. Pan Radny

stwierdzil, ie nale|y mobilizowa6 Burmistrza nie na zasadzie, 2e mu sig polowq

pienigdzy odbierze. Trzeba motyr;vowa6 do pracy, ale jednoczesnie za t9 praca

wynagradzal.
- ifua*"y Wojciech Lisowski zauwuZyl, ze od najwyzszej stawki jest 1 100 zlotych

r62nicy. Jesli bgdzie nowy nab6r na sekretarza, to te2 bgdzie mial zwigkszone

wynagrodzenie?WyrazitzdziwienieewentualnqwysokoSci4pobor6wprzyszlego
sekrerarza,kt6re mog4 sigga6 6 tysigcy zlotych.



- Radny Miroslaw Nowak zauwa?yl, ze sytuacja jest do56 dziwna. Zaproponowal
utrzymanie pensji Burmistrza na dotychczasowym poziomie, a je6li bgdzie
wydajniej pracowal, to sig j4 zwigkszy. Wymienil dalej proponowane skladniki
wynagrodzenia: 5 900,00 zl. wynagrodzenie zasadmcze, dodatek funkcyjny: 300,00
zlolych, dodatek specjalny 207o, to jest 1 240,00 zlotych, dodatek ze stu|u pracy
20 Vo,tojest 1 180,00 zlotych.
- Wobec wypowiedzi Radnego Miroslawa Nowaka, Radny Zbyszek Slusarski
wycofal sw6j wniosek dotycz4cy wysokoSci wynagrodzenia Burmistrza.
- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie Pan Zbigniew Tymecki podkreSlil'
2e s4 dwa wnioski - Pana Radnego Lecha M4drego i Pana Radnego Miroslawa
Nowaka.
- Pani Radna Joanna Jastrzgbowska poprosila o wyjaSnienie jak to bylo

z poprzednim wynagrodzeniem Burmistrza. Na jaki azas zostala ona obniZona?
- Radny Wojciech Lisowski stwierdzil, 2e w poprzedniej kampanii Burmistrz

obieclrval obniZenie wynagrodzeni a, a po kilku miesi4cach wynagrodzenie
podniesiono z wyr6wnaniem od I slycznia. Wyborcom obiecano cos innego. Rada
jest w stanie zawsze podv'ry2szy( wynagrodzenie Burmistrza. Wobec podanych

propozycji wielko3ci kwoty zasadniczej zaproponowal, aby j4 wlpoSrodkowa6

migdzy najwyaszq i najnizszq zaproponowanq, to jest 5 000,00 zlotych, dodatek

funkcyjny: 300,00 zlotych, dodatek specjalny 20%o: 1060'00 zlotych, dodatek

sta'Zowy: 1 000,00 zlotych.
- Pan Zbigniew Tymecki, Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie
podsumowal stwierdzaj4c, 2e propozycja Radnego Lisowskiego wskazuj e na L4czne

wynagrodzenie w wysokoSci: 7 360,00 zlotych. Propozycja Radnego Nowaka to:

8 620,00 zlotych.
- Radny Lech M4dry wycofal zlolon4 na pocz4tku dyskusji propozycjg dotycz1cq

wysoko3ci wynagrodzenia Burmistrza.
- Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w czlopieptzedstawil

raz jeszcie zloLone propozycje wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa

i poddal je pod glosowanie, kt6re przedstawiaj4 sig nastqpuj4co:

Propozycja Pana Radnego Miroslawa Nowaka:
Ustala sig miesigczne wynagrodzenie dla Pana Zdzislawa Kmie6 - Burmistrza

Miasta i Gminy Czlopa w nastgpuj4cej wysoko6ci:
l) wynagrodzenie zasadnicze

2) dodatek funkcyjnY

- 5.900,00 zl.

- 300,00 zl.

3) dodatek spe cjalny 20"/" l4cznej kwoty wy nagrodzenia ztsadniczego i dodatku

funkcyjnego - 1240,00zL

4) dodatek staZowy 20 o/o wynagrodzenia zasadniczego - L'180'00 zl'

Og6lem:

W glosowaniu udzialwziglo 14 radnych.
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

4 radnych
8 radnych
2 radnych

8.620.00 zl.



Propozycja wynagrodzeni a nie zostala przyjgta.

Propozycja Pana Radnego Wojciecha Lisowskiego:

1. Ustala sig miesigczne wynagrodzenie dla Pana ZdzisNawa Kmiei - Burmistrza Miasta

i Gminy Czlopa w nastgpuj4cej wysoko5ci:

1) wynagrodzenie zasadnicze - 5.000,00 zl.

2) dodatek funkcyjny - 300'00 zl.

3) dodatek spe cjalny 20Y" l4cznej kwoty wynagrodzenia zasadniczego i dodatku

funkcyjnego - 1.060'00 zl.

4) dodatek sta2owy 20 o/o wyntgrodzenia zasadniczego - 1.000'00 zl.

Og6lem: 7.360,00 zl.

W glosowaniu rsdzial wziglo 14 radnych.
Za - 10 radnych
Przeciw - 4 radnych
Wstrzymalosig - 0radnych
Propozycja wynagrodzeni a zostala ptzyjgta.

W zwirykuzporyzszym Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej
przedstawil projekt uchwaly w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza
Miasta i Gminy Czlopa w wersji zaproponowanej przez Radnego Wojciecha
Lisowskiego i przyjgtej przezradnych. tj",
Ustala sig miesigczne wynagrodzenie dla Pana Zdzislavta Kmie6 - Burmistrza

Miasta i Gminy Czlopaw nastqpuj4cej wysokoSci:

1) wynagrodzenie zasadnicze - 5'000'00 zl'

- 2) dodatek funkcYjnY - 300'00 zl'

3) dodatek specjalny 207o l4cznej kwoty wynagrodzenia zasadniczego i dodatku

funkcyjnego - 1'060,00 zl'

4) dodatek sta2owy 20 Vo wynagrodzenia zasadniczego - 1'000'00 zl'

Ogrilem: 7.360'00 zl.

po przedstawieniu powyzszego projektu uchwaly Pan Zbigniew Tymecki

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie'

W glosowaniu :udzialwziglo 14 radnych.
Zapodjgciem - l4radnych
Przeciw - 4 radnych
Wstrzymalosig - 0radnYch.
uchwata Nr lilt B t 2014 zostalapodjgta wigkszosci4 glos6w i stanowi zalqcznik

Nr 13 do niniejszego protokolu.



Pan Zbigniew Tymecki Pruewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e Pan Burmistrz bgdzie
otrzymywal wynagrodzenie w wysokoSci 7 360,00 zlotych brutto od dnia 9 grudnia
2014 rokn. Podkre3lil, 2e radni nie s4 przeciwko Panu Burmistrzowi, chc4
natomiast wymusi6 takie dzialania, aby razem mozna bylo pracowai dla dobra tej
gminy. Rada w ka2dym czasie mole ocenid pracg Burmistrza i to wynagrodzenie
podv,ry2szyC
- Pan Zdzislaw Kmie6, Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa, zabieraj4c glos
stwierdzil, ze nie wie, czy za podjgt4 uchwalg o wysokoSci wynagrodzenia ma
dzigkowad, czy nie. Podkre6lil, ze od 1 stycznia 2014 roku nast4pi4 pewne zmiany.
Nie bgd4 zatrudniane osoby bgd4ce na emer)'turze, a takie mamy w jednostkach

organizacyjnych. W tym momencie musimy da6 prac7 innym osobom. Nastgpnie
zlo|yl 2yczenia z okuli nadchodz4cego Nowego Roku, po czym opuScil salg.

Ad 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych'
- nie udzielano
Ad 7. Wolne wnioski i informacje.
- Pani Radna Lucyna Witkowska zwr6cila sig do obecnych na sali radnych, kt6rzy
wczeSniej pelnili tg funkcj g z pfianiem, czy na przesftzeni ostatnich lat

przyjmowano jakieS zasady dotyczqce udostgpniania obiektu po starej szkole
podstawowej w Mielgcinie?
- Pan Zbigniew Tymecki poprosil, aby powyasze zostalo sformulowane na piSmie

i w6wczas uzyska sig odpowiedZ od Pana Burmistrza. Poinformowal o, powstaniu

Klubu Radnych Altematywa na czele z Radnym Zbyszkiem Slusarskim.
poinformowal r6wniez o pisemnej prosbie szefa sztabu wielkiej orkiestry

swi4tecmej Pomocy o wlqczenie sig i wsparcie finansowe bTdLrzeczowe kolejnego

finalu, kt6ry odbgdzie sig 11 stycznia2015 roku.

Ad 8. Zakoriczenie obrad sesji.

w zwi4zku z wyczerpaniem porz4dku dziennego posiedzenia Przewodniczqcy Rady

Miejskiej w Czlopie Pan Zbigniew Tymecki zamknqL obrady.
Zakohczenie obrad godz.13 30.
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